
 

 

Motivation for at stille op som medlem af  
Klub- og Breddekomiteen komitéen i  

Dansk Islandshesteforening 
 

 
Navn og kontaktoplysninger: 

Katja Schütz 

Østerballe 

5450 O5erup 

Mobil 23409196 

Mail katja_schuetz@yahoo.de 

 

Hvad er min erfaring med islandske heste? 

Jeg har været omkring heste siden jeg kan tænke. Min første Islænder fly5ede ind, der jeg var 6 år.  

Jeg er skovtursry5er, med og uden sadel. Men det betyder ikke at jeg ikke gerne vil ride ”ordentligt”. 
Det kan også være at jeg deltager i nogle stævne igen.  

Lige nu har jeg 6 Islænder herhjemme i alderen fra 7 Vl 32. (Her holder man langt!)  



 

 

  

Hvad er min erfaring med foreningsarbejde? 

Jeg har er del erfaring med klubber fra Tyskland, men har her i Danmark startet foreningen Riderute 
Nordfyn nogle år siden, der vi desperat mangler ridestier in vores kommune. Siden 2022 er jeg aktiv 
som suppleant i bestyrelsen i lokalklubben Laxi.  

Hvorfor stiller jeg op til Klub- og Breddekomiteen 

Jeg stiller op som suppleant for komiteen, da jeg gerne vil arbejde for at der kommer større 
samarbejde mellem DI, klubberne og også FEIF. Jeg vil gerne være med til at lave aktiviteter til 
bredden, skovture, virtuelle ridt og hvad man så kan i tanker om. Og jeg kan godt tænke mig at 
hjælpe med at forbedre viden om Horsewelfare.  

 

 

 


